
 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-08-18 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Anne-Maria Öhrneholm-Hägglund, Lars Öjerbäck, Bengt Göran 
Broström (Seniorkommittén), Göran Wängelin (Herrkommittén), Sandra Wängelin (Damkommittén), 
Lars Henriksson (Tävlingskommittén), Henrik Jarpner (Regel- och handikappkommittén), Neil Fossett, 
Sarah Fossett, Katarina Pahlin 
 
§1 Mötets öppnande 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.  
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information  

- G4G framför att de är mycket nöjda med säsongen, och har fått mycket bra feedback 
- Har haft en incident med driving rangen, då 11 000 bollar försvann. Har fått bra feedback 

angående de nya avståndsmarkeringarna. 
- När banan stängs kommer värme att installeras på driving rangen (under tak), 

förhoppningsvis klart innan jul. 
- Padelbanorna är klara. Tyvärr har vädret varit dåligt, så beläggningen har inte varit så 

bra. De planeras hållas öppna så länge banan är öppen. Bokning görs via Matchi-appen, 
och medlemmar har möjlighet att få rabatterat pris. 

- Det har varit mycket aktivitet med träningar i olika former, mycket gruppträningar, 
juniorträningar m m. När rangen är klar kommer Svante att ha en liten studio där. 

- Shopen har jobbat med olika erbjudanden under sommaren, och har också arbetat en 
del med synlighet på sociala medier. 

- Under november kommer ett brev till alla medlemmar från G4G, där man kommer att 
försöka få svar på hur många medlemmar som har för avsikt att stanna kvar i klubben. 
Utifrån detta kommer man att lägga en investeringsplan och se över på vilket sätt man 
kan och vill utveckla banan.  

- Orange tee diskuteras. Neil meddelar att det inte är några problem med att klippa för 
detta. Henrik Jarpner undersöker med Svenska Golfförbundet vad som gäller för orange 
tee (slope m m). 

- Förslag kommer om att försöka skydda tee under vinterspel. Neil tar med sig detta 
förslag.  

- Cecilia har fått en del feedback från spelare från våra samarbetsklubbar i Norrland. De 
har framfört att ”Sarah i receptionen” är mycket trevlig. Även skicket på banan har 
berömts från flera håll. 

- Seniorerna har framfört önskemål om att senarelägga starten på onsdagarna. Neil 
meddelar att från första september är inte detta något problem, start kan ske 8.30. Över 



lag har det blivit färre deltagare på onsdagsgolfen, sannolikt till viss del beroende på 
mycket tidiga starttider.  

 
§ 4 Ekonomi 
Inga nyheter 
 
§ 5 Status hemsida 

- Johan Westman är fortsatt ansvarig för uppdatering av hemsidan.  
- Viss information (t ex om banans underhåll) upplevs saknas på G4G:s hemsida, och att 

den är något statisk. Kanske veckoschema eller kalender kan läggas upp på hemsidan? 
Lars Öjerbäck tar upp detta med G4G.  

- Sandra W behöver en GIT-inloggning, hon kontaktar Per Kollberg om detta.  

 
§ 6 Information kommittéer 
Regel- och handikappkommittén: Inga begäran om handikappjusteringar har inkommit, och inget 
behov av stickprovskontroller har uppkommit. Om sådant behov finns, vänder man sig till Henrik 
Jarpner. Henrik har uppmärksammat behovet av att vara några fler i kommittén och kommer att 
undersöka om intresse finns. Inspektionsrunda har gjorts på banan och lokala regler har uppdaterats. 
Henrik har fått frågan om regelutbildning kan hållas. Han undersöker med Arne Söderberg har 
möjlighet att hålla i detta.  

Damkommittén: Har tagit upp tisdagstävlingarna efter sommaruppehållet. Önskemål från seniorer 
om att flytta tisdagstävlingen till torsdagseftermiddagar istället. Detta för att kunna vara med på 
både den tävlingen och på onsdagstävlingen. Dam- och Herrkommittéerna tar med sig detta förslag 
till sin utvärdering. Om byte av dag blir aktuellt behöver detta stämmas av med G4G. 
 
Herrkommittén: Samkör en hel del med Damkommittén.  
 
Seniorkommittén: Har anordnat onsdagsgolf hela säsongen. Åker till Gotland 22 augusti, och ska 
spela mot några olika gotlandsklubbar. Kommer att ha en säsongsavslutning, där man kommer att 
spela en scramble. Har en match kvar i seriespelet. Det har varit en hel del inställda matcher under 
säsongen. Man kommer snart att börja planera vinteraktiviteterna.  
 
Tävlingskommittén: Alla KM är precis avslutade, och allt har gått mycket bra. HIO-tavlan uppdateras 
efter hand. ÄMMA kommer att spelas 28 augusti, och det är många anmälda. 4 september spelas 
Höstslaget, och 25 september är det Flaggtävlingen. I år var det rekord på antal deltagare på 2 
generationer. Det behövs någon som administrerar seriespelen, och Lars håller på att undersöka om 
det finns någon som kan ta denna roll.  
 
Juniorkommittén: Finns ingen ny information från Svante Adelin. 
 
§ 7 Övriga frågor 

-  Datum för Höstmötet sätts till 2 oktober. Då är det information och prisutdelning för 
KM. 

- Klubbkommittén får i uppgift att undersöka sponsring av blommor till prisutdelningen.  
- Nästa år kommer KM att byta namn, det kommer inte att heta D22 och H22, utan endast 

KM för damer respektive herrar samt åldersklasser. 
- Vill Tävlingskommittén göra större ändringar inför KM, så behöver detta stämmas av 

med styrelsen.  



 
§ 9 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet. Nästa möte är 15 september kl 18.30, i 
klubbhuset.  
 
Mötet avslutas.  
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


